
 

 

∆εν υπάρχει τίποτα πιο θλιβερό σ' αυτόν τον κόσµο απ' το να ξυπνάς 
Χριστούγεννα το πρωί και να µην είσαι παιδί....  

Είναι τότε που σταµατάς να πιστεύεις στον Άγιο Βασίλη κι αναλαµβάνεις τις 
ευθύνες σου . 

Αντιλαµβάνεσαι ότι, ύστερα από τόσες ευχές και τόσες υποσχέσεις, τα 

προβλήµατα δε λύνονται θαυµατουργικά...!!!!!! 

Όµως, πόσο είµαστε έτοιµοι ν' απορρίψουµε τα θεία δώρα του Άη Βασίλη ,να 

καταστείλουµε τη δυναµική των εορτών, να πιστέψουµε σ' εµάς....; 

Οι φετινές γιορτές ας αποτελέσουν την αρχή αυτού του προβληµατισµού κι ας 
δώσουµε την ευκαιρία στον εαυτό µας ν' αξιοποιήσει την εσωτερικότητά του! 

Καλές γιορτές!       
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